
Schriftelijke vraag:
Vraagnummer: S-164

Datum indiening: 16 december 2013 

Onderwerp: Veiligheid van burgers aan de Via Alosta

Naam indiener: Michaël van den Boogaart

Aan de leden van het college van Burgemeester en Wethouders,

Inleiding/Aanleiding:
In de nacht van 30 november, omstreeks 02.15 uur, werd een bewoner van de Via Alosta 
onwel. Zeer ernstig onwel!
Terwijl zijn echtgenote pogingen deed om hem met een arm van het toilet te halen, diende zij 
met de telefoon in de andere hand de ambulance richting Via Alostate te dirigeren.
De chauffeur kon het adres niet vinden en stond voor een geblokkeerd fietspad.
Van een toegang via de Liemes aan de achterzijde van de woningen, een straatje zonder 
huisnummers e.d., had hij nog nooit gehoord.
Via trottoir, bermen, gazon e.d. kon men voor de deur komen. Met de brancard door de 
bosjes naar de woning om de patiënt op te halen en toen met brancard én patiënt weer door 
de bosjes terug naar de ambulance.
Toen schommelend, hotsend en botsend over fietspad, gazon, bermen en trottoir, achteruit 
rijdend weer terug naar de weg. En daarna plank gas naar het ziekenhuis.
De patiënt kan het gelukkig navertellen.
Maar niet dank zij doortastend optreden van gemeente en GEM Westeraam! 
Twee jaar geleden heb ik al eerder vanwege een dergelijke situatie aandacht gevraagd voor 
het feit dat de Via Alosta niet bereikbaar was voor hulpdiensten.
Met dit geval erbij praten we nu over 5 specifieke gevallen. Twee maal een vrouw, twee maal 
een kind en nu deze man. Gevallen die ik indien nodig met naam en toenaam kan 
documenteren!

Vragen:
1) Wat is er door het college de afgelopen twee jaren gedaan om de bereikbaarheid van de 
Via Alosta voor hulpdiensten te verbeteren?
2) Wanneer is er door de brandweer een inspectie m.b.t. de bereikbaarheid van de Via 
Alosta uitgevoerd?
3) Kan het college een kopie van de bevindingen en aanbevelingen van de brandweer m.b.t. 
de bereikbaarheid van de Via Alosta aan de Raad toesturen?
4) Welke maatregelen gaat het college op zeer korte termijn nemen om de Via Alosta 
rechtstreeks toegankelijk te maken voor de hulpdiensten?
 
Gezien het feit dat dit probleem al meer dan twee jaar bij het college bekend is, adequate 
maatregelen om de veiligheid van de burgers aan de Via Alosta te garanderen dus zeker in 
voorbereiding zullen zijn, verwacht ik voor de volgende raadsvergadering schriftelijk 
antwoord op deze vragen.
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